
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 466

Ministeren bedes oversende de konkrete skøn for stigningen i grænsehandlen

af øl, vin, sodavand, chokolade og slik, som man forventede ville indtræffe

som konsekvens af indekseringen af afgifterne i lovforslag nr. L197 (folke-

tingssamling 2011-12). Ministeren bedes i forlængelse heraf oplyse, hvorvidt

man vurderer, at der var tale om retvisende skøn, og om skatteøkonomisk

Redegørelse 2018 og den seneste status over grænsehandel, som viser ge-

nerelt fald i grænsehandlen siden 2012, giver anledning til at opdatere skøn-

nene for, hvordan afgiftsstigninger konkret påvirker grænsehandlen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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